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Referat Bestyrelsesmøde 
Nr.  2025 - 2 

Torsdag den 27. Marts kl. 18.00-21.00 
Sted: Klublokalet 

 
Deltagere: Linda Lund Tietze, Karin Elbæk Nielsen, Camilla Dahl, Brian Fabian, Allan Andersen, Susanne 

Schultz, og John Olesen. 
Afbud:  

 
0 Konstituering Karin blev genvalgt til næstformand. 

Brian vil tage sig af ansøgninger om lokale og andre overfor Faxe 
kommune. 
Allan vil være bestyrelsens primære ansvarlige for K-afdelingen.  
  
 

1. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 
Linda Lund Tietze 
 

Ingen bemærkninger 

2. Velkomst og siden sidst  
Linda Lund Tietze 
 
Punkter: 

 Gennemgang 
(godkendelse) af 
forretningsordenen 

 
Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer: Camilla, Allan og Brian 
 
Bestyrelsen gennemgik forretningsorden, der ikke blev ændret. 
 
Bestyrelsen drøftede forskellige generelle forhold omkring 
svømmeklubben. 

3. Nyt fra Forretningsudvalget 
Linda, (kasserer) og Karin 
Punkter: 
 

Anmeldelse af arbejdsskade på en instruktør. 
Indkøb af PC til kasserer er foretaget 

4. Status i Konkurrence-
afdelingen 
John Olesen 
Punkter: 

 

Vi var af sted til 2 stævner forrige weekend, med stor succes. 
Stævne i Korsør gav 50 medaljer og 2 pokaler samt pr. procent på 
omkring 75. 
Øst junior senior i Bellahøj gav: Personlige rekorder, 1 b finale samt 
kravtid til Danish Open. 
 
Kommende stævner 
28-30. marts har vi 2 svømmere til Øst årgang (3 kvalificeret) 
5-8. april har vi 3 svømmere med til Danish Open 
26. april afholdes klubmesterskab 
9-11. maj skal alle til Taastrup. 
 
Vi samarbejder fortiden lidt med Roskilde, på den måde at vi nogle gange 
træner med om fredagen således at vi kan svømme på langbane inden 
vores langbane stævner, 
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7. april afholdes Swim Off (sponsorstævne), så pt er arbejdet i gang med 
at skaffe sponsorer. 
 
Vi har pt. nogle svømmere på prøve på T holdet. Vi skulle gerne finde 5 
nye T svømmere da nogle af de nuværende T svømmere skal rykkes op på 
K holdet hen over foråret/ start næste sæson. Vi ved at der på K holdet 
næste sæson er 5 svømmere der skal på efterskole - i hvor stort omfang 
de vil fortsætte imens de er på efterskole, er endnu ikke aftalt. 
 
 
 

5. Nyt fra Sponsorudvalget 
Punkter: 

 

Allan og John vil kigge på muligheder for ansøgninger til puljer og 
virksomheder for støtte. 

6. Status i Svømmeskolen 
Susanne Schultz 
Punkter: 

 Livredning 
 Næste sæson 
 Sæson afslutning 
 Aqua Camp 

 

Hold update 
Opdateret tilmeldinger er   
Tilmeldinger iflg tal på hjemmesiden sidste bestyrelsesmøde 556, denne 
gang 574, slut sidste år 612 tilmeldinger.  
 
Medlemmer: sidste bestyrelsesmøde 512 denne gang 529 
Der kommer stadig ca. 2-5 medlemmer hver 14 dag til børneholdene.  
   
Personale update 
Vi sender hver sæson nogle af vores unge instruktører på 
grunduddannelsen, og der er en, der er blevet færdig her i foråret og en 
yderligere er snart færdiguddannet.  
Til september skal 3 på grunduddannelsen (instruktør) og 2-4 på 
hjælpetræner kursus.  
 
Alle de instruktører, der vil fortsætte til næste sæson, har meldt tilbage 
og er sat på hold.  Holdlisten er ikke helt klar endnu vedr. instruktørerne. 
 
Vi har søgt efter nye hjælpe-trænere, og der er flere der har henvendt sig 
med interesse. 
  
Arrangementer: 
Familiesvøm –  15marts kom der 37 personer – næste gang er den 10 
maj.  
 Klubmesterskab : Der er udarbejdet et nyt koncept, med Dansk Svøms 
support, de små i klubben starter og de får special diplom og medalje 
samt en badehætte.  
Det bliver den 26 April og svømmeskolens stævne hedder 
BEGYNDERSTÆVNE. Mail med indbydelse er sendt ud til alle i det store 
bassin. Der er 122 mulige svømmere, så nu må vi se hvad det bliver til. 
Indbydelsen bliver delt ud af Susanne og instruktørerne i denne uge og 
næste. Instruktørerne er informeret om at det er vigtigt at de får så 
mange med som muligt og at det er et nyt koncept. Dansk svøm skal 
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informeres omkring deltagere ca. 14 dage før stævne så vi når og får 
erindringsmedalje og badehætte.  
  
Livredning:  Nye tider til næste sæson er lagt på hjemmesiden. Der er 
sendt mail ud til alle skolerne i Faxe som vi plejer. Tom og jeg tager 
livredningen. Jørgen hjælper til hvor der er brug for ham.   
  
Ny sæson:  Der er lavet halplan, der er søgt hos kommunen, og det er 
bekræftet og godkendt. Alt er det samme som sidste år lige nu.  
  
Generelt: Vi har nogle udfordringer i svømmehallen, som drøftes på 
møde med svømmehallens leder på møde den 3. april.  
 
Vi har desuden nogle udfordringer med enkelte hold i det lille bassin, 
hvor nogle børn har svært ved at være i fællesskabet. Det kan i særlige 
tilfælde være nødvendigt at bede visse børn om at tage en pause fra 
svømningen.  
  
FOU: Susanne slutter dette år i FOU efter 8 år. Nyt valg til Januar 26, jeg 
opfordre en fra svømmeklubbens bestyrelse til at melde sig  সহ  
  
 

7. Sociale Aktiviteter 
Susanne / Linda 
Punkter:  

- Kommende aktiviteter 

Se ovenfor. 
 

8. Tilskud og puljer 
Linda og Camilla 
 Punkter:  
Kommende ansøgningsfrister 

 Aktivitetstimetilskud 
(1.april)  

 Lokaletilskud (1 april) 
 Uddannelses- og 

kursuspuljen (løbende 
ansøgninger) 

 Udviklings- og 
materialepuljen (1 dec. 
for det kommende år) 
(Karin) 

 Talentpuljen 

Kursus: der søges løbende eftersom vi deltager i kurser. (Camilla ansøger 
tilskud). 

Aktivitetstimetilskud og lokaletilskud ansøgt 15/3 (Linda). – Afventer 
svar. 

Udviklings- og materialepuljen (1 dec. for det kommende år) (Karin) 

Talentpuljen 15 august (’2 runde’) for indeværende år.  

Talentpuljen 2026. Ansøgningsfrist 15 december. (Linda) –  

Anlægspuljen – søge til nye skabe/opbevaring til K-afd  

Trygfonden – ansøge om livredningsdukker (Linda) – afventer svar. 

Sparekassen Sjælland fond – næste frist: 6 maj. (Linda): Lave ansøgning 
til trampoliner 

9. PR /Markedsføring 
Susanne/(Pernille R) 

Husk at sende aktiviteter og gode historier til Pernille, så de kan komme 
på SoMe.  
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Punkter:  
Hvilke historier skal på 
SoMe/avisen? 
 
10. Regnskab og 
budgetopfølgning 
Nadja Josty 
 
Punkter: 

 Regnskab/budget 2025 
 

Status budget blev drøftet kort 
 
Der skal sendes regninger til andre klubber- Susanne følger op om det er 
sket. 

11. IT / Hjemmeside 
Punkter: 

Ikke noget nyt 
 

12. Punkter til næste 
bestyrelsesmøde 
 

Se aktions log. 
Drøftelse af FOU-repræsentant, når Susanne stopper. 
Strategi 

13. Eventuelt 
Punkter  

 

14. Datoer for kommende 
bestyrelsesmøder i 2025 

Tirsdag d. 20. maj kl 18-21 

Gennemgang af referat 
Linda Lund Tietze 
 

 
Udarbejdet af Karin Elbæk Nielsen 
 

 


